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Rugbyplaner 

Vi har kunnat konstatera att planerna för Pingvins rugbyplaner inte går som det är tänkt. Olika 

omständigheter har gjort att planer har förändrats och flyttats och försenats. Följden av detta är att 

de dispenser som kubben har från förbunden riskerar att löpa ut eller dras in. Detta vore olyckligt 

mot bakgrund av Pingvins ställning som elitklubb och dessutom tillhörande toppskiktet i sin 

verksamhet i landet.  

Den ungdomsverksamhet man bedriver har också blivit lidande hela perioden och förväntas bli ännu 

mer lidande ju längre det fortgår. 

Mot bakgrund av detta vill vi 

Att kommunstyrelsen uppdrar åt kommunledningsförvaltningen att återkomma med beslutsförslag 

till kommunstyrelsen om att skynda på etableringen av den så kallade etapp 2 när det gäller 

rugbyplaner till RC Pingvin. 
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